
Z IZVRŠNEGA SVETA
Pobuda za ostrejše kazni

Ob obravnavi poročila inšpekcijskih služb mesta
Ljubljana za preteklo leto je izvršni svet posebno
pozornost namcnil črnim gradnjam. odnosno prcprc-
čevanju le-teh. Ob podatkih. da so črnograditelji
kaznovani le z 8000 tolarji kazni za prekršek. v soscd-
nji Italiji pa za isto dejanjc občana dolcti kazen od 20
do 100 milijonov lir in poleg še pristopi tudi v naši
republiki, sproženo tudi na izvršnem svetu. Pa nc gre
le zgolj za posnemanjc sosedov, gre predvsem za
dosežene učinke. Pobuda ni nova. vendarle jo bomo
ponovno naslovili na pristojno republiško ministr-
stvo!

JSezadovotjiv odgovor
Ljubljanski zavod za urbanistično in prostorsko

načrtovanje (ZPUN) jc posredoval odgovor na
sk"jpščinsko pobudo o preveritvi namembnosti ob-
močja na Malenv Vrhku. kjcr je oVrog 40 črnih viken-
dov. Člani izvršnega svcta z odgovorom niso bili
zadovoljni, saj je v njem zapisano le splošno razmi-
šljanje o reševanju črnih gradenj nasploh. V razpravi
pa so predstavniki ZPLUN povedali, da so na to
pobudo možni le politični odgovori. Seveda takšno
pojasnilo ni možno, saj jc ZPUN strokovna instituci-
ja. zato mora pripraviii strokoven odgovor in to
čimpreje. Morda pa je na ZPUN vplivala odločitev
mestnega izvršnega sveta. ki je 10. junija sklenil, da
pobudo viškorudniške skupščine o preveritvi prostor-
skih dokumentov v zvezi s črno gradnjo na Malem
Vrhku. Ižanski 420, črno gradnjo Calestina na Rako-
vi Jelši ne podpira in da morajo aktivnosti potekati
v skladu z veljavno zakonodajo.

Težave doma za ostarele občane
Ob seznanitvi z Informacijo o poslovanju zavodov

socialnega skrbstva se je izvršni svet seznanil tudi
s finančnimi težavami obeh viških domov za ostarele
občane. Le-te izvirajo iz še vedno neustrezno ovred-
notenih in financiranih zdravstvenih storitev. zato je
bila zahteva po enakem vrednotenju kot v bolnišni-
cah. Izvršni svet pa se je prav tako zavzel za pokritje
izpadlih sredstev za amortizacijo, pa tudi za različne
cene oskrbe v ljubljanskih domovih, saj so tudi stro-
ški poslovanja različni.

Okrnjeni vodovodni in kanalizacijski
program

Javno podjetjc Vo-ka (vodovod kanalizacija) še
nima upravnega odbora in tako tudi formalnega nad-
zora je izvršnemu svetu predstavilo letošnji program.
Zaradi znanih blokad ob nesprcjemu mestncga pro-
računa in sodelovanja med mcstnimi in občinskimi
organi, je ta program neusklajen (ni že vcčkrat pred-
laganih investicij v Suhem dolu, na Dobravi in Gor-
njcm Rudniku) iz njega pa je tudi razvidna velika
kasnitev pri tzvajanju krajevnoskupniških progra-
mov. Za realizacijo nalog, ki so prenesene iz lanske-
ga leta je izvršni svet zahteval, da poskrbi mestni
sekretariat za komunalo, sicer pa mora občinski se-
kretariat za urejanje okolja skupaj z ostalimi preprav-
Ijalci omenjeni program čimpreje uskladiti. Na podla-
gi sklepa, ki ga je podpisal prcdsednik mestnega
izvršnega sveta, pa se mora plan uskladiti tudi s fi-
nančnimi možnostmi. Od potrebnih 86 milijonov to-
larjev jih mestni sekretariat za komunalo lahko zago-
tovi lc 48! izvršni svet pa jc tudi pooblastil Vo-Ka, da
uskladi cene vodarine za izvenmestne vodovode.


